

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: AL-DAWLIYAH FOR HOTELS & MALLS
Date: 02-02-2026 10:51:25 AM
Subject: Announcement to Shareholders

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: الدولية للفنادق والأسواق التجارية
التاريخ: 02-02-2026 AM 10:51:25
الموضوع: اعلان صادر لمساهمي الشركة الدولية للفنادق
والأسواق

Announcement to Shareholders of the Al-Dawliyah For Hotels and Malls Company

Al-Dawliyah For Hotels and Malls requests that the individuals listed below, or their legal heirs or legal representatives, visit the company's headquarters located in Shmeisani, Allal Al-Fassi Street, Jawharat Al-Shmeisani Building No. 18, during official working hours from 9:00 AM to 1:00 PM, Sunday to Thursday, within a maximum period of three months from the date of this announcement. This is to claim their funds, listed next to their names, which have become unclaimed due to the statute of limitations and have remained unclaimed for more than fifteen consecutive years since 2008. These funds were published in the Official Gazette, local newspapers, and on the company's website: <https://dawliyah-jo.com>. They must bring the necessary supporting documents. Failure to do so will result in the company warning them that their funds (shares and dividends) listed below will revert to the ownership of the Treasury of the Hashemite Kingdom of Jordan, in accordance with the provisions of the Government Ownership of Unclaimed Funds Law No. (35) of 1985 and its amendments. For inquiries and communication, please call 5680106.

Al-Dawliyah For Hotels and Malls

02-02-2026

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Jihad Yacoub Mahmmoud Atieh Atieh

اعلان صادر لمساهمي الشركة الدولية للفنادق والأسواق التجارية ترجو الشركة الدولية للفنادق والأسواق التجارية من السادة التالية أسماؤهم أدناه أو ورثتهم الشرعيين او من ينوب عنهم قانونياً ضرورة مراجعة مقر الشركة الدولية للفنادق والأسواق التجارية الكائن في الشميساني - شارع علال الفاسي - عمار جوهرة الشميساني رقم 18، أثناء ساعات الدوام الرسمي من الساعة التاسعة صباحاً ولغاية الساعة الواحدة بعد الظهر من الأحد إلى الخميس ، خلال مدة أقصاها ثلاثة أشهر من تاريخ هذا الإعلان وذلك لاستلام أموالهم المبينة إزاء أسمائهم التي يلحقها التقادم والتي مضى عليها أكثر من خمسة عشر سنة متتالية منذ عام (2008) دون أن يطالبوا بها والمنشورة بالجريدة الرسمية والصحف المحلية وموقع الشركة الإلكتروني <https://dawliyah-jo.com> معهم الوثائق الثبوتية الالزامية ، وفي حال التخلف عن ذلك فان الشركة تنذرهم بان أموالهم المبينة أدناه من (الأسهم وأرباحها) ستؤول ملكيتها نهائياً إلى خزينة المملكة الأردنية الهاشمية استناداً لأحكام قانون تملك الحكومة للأموال التي يلحقها التقادم رقم (35) لسنة 1985 وتعديلاته، للاستفسار والتواصل على هاتف رقم 5680106. الشركة الدولية للفنادق والأسواق التجارية

02-02-2026

وتفضلو بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة
اسم المستخدم: Jihad Yacoub Mahmmoud Atieh Atieh